
Djurgårdens IF Alliansförening.

Protokoll nr 10 fört vid Styrelsemöte den 21 januari 
1997 kl. 12,00 på Stadion.

Närvarande:
Göran Fritzell (ordf.), Oscar 
Bernadotte, Per Darnell, Ingemar 
Drakensjö(tillf. Ordf.), Gunnar 
Lundqvist, Anita Tegnér, Pär Eriksson 
och Björn Lindbergh.

Ordförande förklarade mötet öppnat.

1. Dagordning. Dagordningen godkändes och Anita utsågs att jämte ordföranden justera 
protokollet.

2. Sammanträdesprotokoll 1996-10-15 godkändes.

3 Information. Efterspelet från seminarium arrangerat av stockholmsalliansen redovisades 
av Göran.
Riksidrottförbundets årsmöte kommer att ta upp en motion skriven av klubbarna i 
stockholmsalliansen angående idrottsmäns legala status.

4. Ekonomi. Anita redovisade ekonomisk rapport, med ett resultat på drygt 97 tkr. Fotbollen 
kommer att betala sin hyra själva i fortsättningen.. Arne Gustavsson har anmält intresse för 
projektarbete inom Alliansen. Styrelsen är positiv till detta. Det är dock viktigt att alla 
projekt som startas ska ha en klar projektbeskrivning!

5. Hockey. Avtal har skrivits med Bosön där man arbetar med kost och fysisk utveckling för 
spelarna. Viktigt att kunna erbjuda annat än bara pengar till spelare. Många andra klubbar 
lider av ”ekonomisk doping”. I många av fallen pågår en skatterevision. DIF låg på ett 
resultat på ca +2 Mkr i december och den sammanlagda skulden är ca -8 Mkr. Sportsligt är 
det inga skador i truppen. Mikael Johansson och ”Challe” Berglund kommer tillbaka till 
nästa säsong. DIF satsar svenskt vilket är bra reklam. Nya sponsorer tillkommer.

Fotboll. Kommer till årsmötet att redovisa en förlust på 3 Mkr. Av detta ligger 1,8 Mkr på 
minskade publikintäkter. Marknadsintäkter minskade med 1 Mkr. I resultatet har man tagit 
säkerhetskostnader på 1,5 Mkr. Man har hittills sålt spelare för 4 Mkr och kommer troligen 
att sälja för ytterligare 1 Mkr. Skuldbördan kommer troligen inte att minska med mer än ½ 
Mkr. Efter nästa år räknar man med en skuldbörda på 1,8 Mkr. Sportsligt kommer man att 
satsa på en sportchef. Lönerna kommer att sjunka med ca 6 tkr per månad och spelare. De 
spelare som är ”Bossman-fall” tittar på andra klubbar men inget är klart. Fotboll försöker 
locka med hög kvalitet på det sportsliga. Får man behålla de spelare som finns idag 
kommer man att ligga i topp i serien nästa år.

6. Bingoverkasamheten. Angående Dragicas röstbehandling så kollar Anita med 
skattemyndigheten om det inte är avdragsgillt som rehabilitering
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7. Årsmöte. Årmötet är bokat på Skansen den 12 mars kl 19.00. Kostnaden blir 180 kr per 
person och det kommer att serveras ”Pytt”. Arne har ställt sig positiv till att vara 
mötesordförande. Utskick och annons ordnas genom Bernt Banfors. Bela föreslås få 3.500 
kr från Frostells stipendium. Jompa kommer att kåsera under mötet, regiserad av Gunnar. 
Huvudtalare blir Richard Fagerlund som kommer att kontaktas av Göran. Alliansen 
kommer att ge Lennart Jörnelius ett 10-års märke.

8. Rapport om Stadionlokalerna. Pär E informerade om resterande möblering i 
pokalrummet. Pokalskåpet och även övrig möblering förväntas bli klar under febr-mars 97. 
Kanslifunktionen är under omstrukturering, bl a vad gäller telefontiden, vilken tidigarelagts 
1 tim (09.00 - 16.30). Administrationen sköts av Anders, Karin, Pierre och Sofia. Vid akut 
behov anlitas Proffice. Karin är ansvarig för att entrén ”hålls representativ”.

9. Övriga frågor. Gunnar anmälde att Anneli Sylvén-Troedsson ansökt om inträde i DIF 
Alliansförening för handikappfotboll. Underhandskontakt hade tagits med Mats Olsson 
angående bl a nyttjande av Fotbollens träningsanläggning Kaknäs. Styrelsen beslöt att efter 
infordrande av handlingar avs ansökan (bildande av föreningen, antagande av stadgar samt 
budget för verksamheten) välkomna DIF Handikappfotbollförening till DIF.

10. Nästa möte är 12/3 kl. 17.00 innan årsmötet, på Solliden.

Mötet avslutades.
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